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Kære forældre! 
Her følger månedsbrevet for oktober, hvor vi også byder 
velkommen til nye børn og forældre😊 
 
Bestyrelse 
På torsdag i denne uge er bestyrelse og ledelse inviteret til 
møde med Børne-og Familieudvalget sammen med de 
øvrige skoler og institutioner i Sunds. På mødet håber vi at 
få en afklaring på det videre forløb omkring sammenlæg-
ninger og fælles ledelse, og i så fald, hvornår det skal ske.  

Program for aftenen kan ses herunder: 

1) Velkomst og rammesætning ift. formål med 
mødet herunder drøftelse af inddragelsen 
(fordele/ulemper ved forskellige tilgange) v. 
udvalgsformand i BFU Anne Mette Bang 
Rasmussen  

2) Drøftelse af anliggender relateret til dagtilbud v. 
næstformand i BFU Kirsten Kronborg  

3) Drøftelse af anliggender relateret til skoledelen v. 
formand Anne Mette Bang Rasmussen  

4) Det videre forløb  
 

Så et spændende møde, som i selvfølgelig hører mere fra 
efterfølgende. 

Personale 
Julie fra Skovmyren har ønsket orlov fra november til 
februar, da hun skal ud at rejse. Line overtager pladsen 
indtil videre. På Strandvejen siger vi til november farvel til 
Laura, der skal videre i livet med studie. Hende skal vi have 
fundet en erstatning for.  
 
 
 
 
 

 
 
Efterårsferie 
Der kommer relativt mange børn i efterårsferien, og det 
indebærer jo, at der også skal være flere personaler på 
arbejde, så nogle må vente med afholdelse af deres ferier. 
Vi forsøger at få fordelt ferien så hensigtsmæssigt som 
muligt, så hverdagen fortsat kan køre optimalt frem til jul. 
 
Forældremøder 
Vi er i gang med afholdelse af forældremøder i grupperne, 
og indtil nu har der været et fint fremmøde, hvilket vi er 
glade for. 
Der er også kommet nogle inputs fra personale og forældre 
til små forbedringer, som vi tager med i vores evalueringer. 
 
Læreplan 
Efter efterårsferien forbereder vi en ny periode med 
læreplansarbejde. Det er Kultur, æstetik og fællesskab, vi  
skal arbejde med. I vil fortsat modtage beskrivelser af de 
enkelte forløb, inden vi går i gang. 
 
 
Venlig hilsen 
Tom Facius Madsen, leder 


